
Portable Mini
Washing Machine

Model : PD-MWSHM-WH 



1. Power Gently press the power button for 2 seconds and the buzzer will sound to 

start the machine. The power indicator will light up at the same time, and the Nixie 

tube will display the washing time. There is no operation within 10 minutes of 

startup, and the power automatically turns off. Start/Pause 

2.       Start the washing program. If the washing machine is running, pressing this button      

          will pause operation. 

a. When paused, all indicator lights light up and the selected ones flash. 

 b.       After startup, when the program runs, the corresponding running program indicator                              

          light flashes. 

 c.       Restart after pausing, and the program continues to run at the pause point.

 3.       Program 

          Used to select the washing program. Turning the program knob causes the program               

          to cycle as follows: Normal—Quick—Undies—Children—Normal

          Automatically enter standby mode until the setting program is completed. 

4.       Power Off: In the washing state, press Power, the indicator light goes out, and the      

           entire machine stops working.

 II.        Work Time 

 1.        Normal: 10 mins 

 2.       Quick: 5 mins   

 3.       Undies: 15 mins 

4.       Children: 20 mins 

 III.      Drain

            Drainage method: Ensure that the water outlet is placed in the sink and then 

           forcefully lower the drainage pipe behind the machine. The washing machine starts         

           to drain, and after the water is fully drained, hang the drainage pipe.
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Troubleshooting

Notice

Fault phenomenon: During the washing process, water overflowed from the edges of the 

upper part of the entire machine 

Reason analysis: The water level is too high or the proportion of clothing is too low Method: 

Use a container to scoop out excess water from the bucket

 

Fault phenomenon: The wave wheel stops rotating Reason analysis: clothes are too heavy 

and the voltage is too low Method: Reduce the amount of laundry or wait for the voltage to 

be normal before use

 

Fault symptom: The washing program stops running Cause analysis: Poor contact of the 

power cord Method: Check the power cord

Fault phenomenon: residual water after positive water supply and drainage Cause analysis: 

The drainage is not completely discharged Method: Wipe dry with a dry cloth.

2.      After using the washing machine, clean it in a timely manner. 

3.      When not  using the  machine,  place it in a well ventilated and dry place to avoid  

         direct sunlight and contact with children. 

4.      The power cord is damaged, please replace it in a timely manner. 

5.      Please  do  not  touch  the  carpet  at  the  bottom  of the product to avoid blocking   

         the bottom vent. 

1.



Parts Name

Data
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Model

MP 15-16

Rated Power

12V

Input Power Capacity Input Power Size

12V 1.5kg 18W 300x10x320mm



Setting Position

Cloth Prepare 

Cloth Position

Note

1. Install away from heat sources and avoid light exposure 

2. Place the washing machine on a stable level surface 

Peel off obvious soil and fibers on laundry in advance

Please place the clothes flat in the washing machine 

After use, please clean the filter screen and internal dirt in a timely manner to avoid 

secondary washing pollution 



غسالة محمولة
صغيرة 
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1. الطاقة: اضغط برفق على زر الطاقة لمدة 2 ثانية وسيتم إصدار صوت التنبيه لتشغيل الجهاز. سيتم إضاءة مؤشر 
الطاقة في نفس الوقت، وسيعرض أنبوب نيكسي وقت الغسيل. إذا لم يتم أي عملية خلال 10 دقائق من التشغيل، 

ستتم إيقاف التشغيل تلقائيًا.

2. بدء/إيقاف مؤقت: يبدأ برنامج الغسيل. إذا كانت الغسالة تعمل، فإن الضغط على هذا الزر سيوقف التشغيل مؤقتًا.
a. عند ا¯يقاف المؤقت، يتم إضاءة جميع مؤشرات ا¯ضاءة ويومض تلك التي تم تحديدها.

b. بعد التشغيل، عند تشغيل البرنامج، ستومض مؤشرات البرامج التشغيل الخاصة بها.
c. إعادة التشغيل بعد ا¯يقاف المؤقت، ويستمر البرنامج في العمل من نقطة ا¯يقاف المؤقت.

4. البرنامج: يستخدم لتحديد برنامج الغسيل. يتسبب تدوير مقبض البرنامج في تناوب البرامج على النحو التالي: عادي 
- سريع - ملابس داخلية - أطفال - عادي. يدخل الجهاز تلقائيًا في وضع الاستعداد حتى يتم إكمال إعداد البرنامج.

إيقاف التشغيل: في حالة الغسيل، اضغط على زر الطاقة، ينطفئ مؤشر الطاقة ويتوقف الجهاز عن العمل بالكامل.

II. وقت العمل

1. عادي: 10 دقائق
2. سريع: 5 دقائق

3. ملابس داخلية: 15 دقيقة
4. أطفال: 20 دقيقة

III. التصريف
طريقة التصريف: تأكد من وضع مخرج الماء في الحوض ثم أدر أنبوب التصريف وراء الجهاز بقوة. تبدأ الغسالة في 

التصريف، وبعد تصريف الماء بالكامل، قم بتعليق أنبوب التصريف.

عملية التشغيل 



ظاهرة العطل: أثناء عملية الغسيل، تسربت المياه من حواف الجزء العلوي للجهاز بأكمله.
تحليل السبب: مستوى الماء مرتفع جدًا أو نسبة الملابس قليلة جدًا.

الطريقة: استخدم وعاءًا لتجميع الماء الزائد من الجرة.

ظاهرة العطل: توقف عجلة الموجة عن الدوران.
تحليل السبب: الثياب ثقيلة جدًا والجهد منخفض.

الطريقة: قلل كمية الغسيل أو انتظر حتى يتم استقرار الجهد قبل الاستخدام.

ظاهرة العطل: توقف برنامج الغسيل عن العمل.
تحليل السبب: سوء اتصال سلك الطاقة.

الطريقة: قم بفحص سلك الطاقة.

ظاهرة العطل: تبقى مياه بعد توصيل المياه ا¯يجابية والتصريف.
تحليل السبب: عدم تصريف المياه بشكل كامل.

الطريقة: جففها بقطعة قماش جافة.

تجنب لمس اÃطفال.
بعد استخدام الغسالة، قم بتنظيفها في الوقت المناسب.

عند عدم استخدام الجهاز، قم بوضعه في مكان جيد التهوية وجاف، وتجنب تعرضه Ãشعة الشمس المباشرة وتجنب 
ملامسة اÃطفال.

في حالة تلف سلك الطاقة، يرجى استبداله في الوقت المناسب.
يرجى عدم لمس السجادة الواقية باÃسفل من المنتج لتجنب إعاقة فتحة التهوية السفلية.

استكشاف ا�خطاء وإصلاحها

تنبيهات:



اسم ا�جزاء

المعلومات 

غطاء 

لوحة لتحكم

أنبوب التصريف

تصنيف 

MP 15-16 1.5 كجم 12 فولت - 18 واط 12 فولت - 300 × 10 × 320 ملم

النموذج مقاس

منقي

بلاستور

خزانة

قاعدة

مدخلات الطاقة قدرة الطاقة  مدخل الطاقة



1. قم بتركيبه بعيدًا عن مصادر الحرارة وتجنب تعرضه للضوء المباشر.
2. ضع الغسالة على سطح مستوٍ ومستقر.

ضع الجهاز في الموضع المناسب:

قم بإزالة اÃوساخ واÃلياف الواضحة من الملابس مسبقًا.

إعداد الملابس:

يرجى وضع الملابس بشكل مسطح في الغسالة.

موضع الملابس:

بعد الاستخدام، يرجى تنظيف شاشة الفلتر واÃوساخ الداخلية بشكل متكرر لتجنب تلوث الغسيل الثانوي.

ملاحظة:


